



ideal roofing
Company Limited

idéal revêtement
Compagnie Limitée

Ottawa, November 2nd, 2020

Dear Sir or Madam

Re: Price Increase ranging from 6% to 13%

North-American steel producers have increased their steel prices in November 2020 by an unprecedented 130.00\$ per ton and are also announcing further increases in December 2020 and January 2021. These increases affect all of Ideal Roofing's products made with steel.

Therefore, **effective January 4th, 2021** Ideal Roofing will be adjusting all its steel roofing and siding panels, steel shingles, steel decking, flashings and accessories with an increase ranging from 6% to 13%. Flat sheets and coil prices have already been increased.

New price lists will be mailed or emailed to you prior to the increase date.

We take this opportunity to thank you for your valued business.

Sincerely

Patric Saint-Denis

General Sales Manager

Ottawa, le 2 novembre 2020

Cher Monsieur ou Madame

Re : Augmentation de prix de 6% à 13%

Les aciéries nord-américaines ont haussées le prix de leur acier par un montant « jamais vu » de 130.00\$ la tonne en novembre 2020 et annoncent d'autres augmentations en décembre 2020 et janvier 2021. Ces augmentations affectent tous les produits d'Idéal Revêtement fabriqués en acier.

Donc à **compter du 4 janvier 2021**, Idéal Revêtement ajustera les prix de ses panneaux de toiture et lambris d'acier, ses bardeaux d'acier, son pontage d'acier, ses solins, moulures et accessoires avec une hausse de 6 à 13%. Les feuilles unies et les bobines ont déjà subi cette augmentation.

De nouvelles listes de prix vous seront acheminées par la poste ou par courriel avant la date de mise en vigueur.

Nous vous remercions pour votre appui et la confiance que vous nous accordez.

Sincèrement

Patric Saint-Denis

Directeur Général des Ventes



MANUFACTURER OF
METAL CLADDING
MANUFACTURIER DE
REVÊTEMENT MÉTALLIQUE

1418, rue Michael St., Ottawa, Ont. K1B 3R2
(613) 746-3206 FAX (613) 746-0445



METALS SERVICE CENTER
CENTRE DE SERVICE DE
PRODUITS MÉTALLIQUES